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Prvá skupina, ktorej nemôžete veriť, sú banky. Ide totiž o to, že nielen oni sa obohacujú vašimi
peniazmi, lebo ich točia ktovie kde a ako, ale aj o to, že v tom momente ako dáte banke svoje ťažko
zarobené peniaze prestanú byť vašimi peniazmi, lebo sa stanete veriteľom banky a aj kvôli tomu vám
môžu zamedziť nakladať s de facto vašimi peniazmi tak, ako si to zaumienite. Ďalšia skupina, ktorej
sa nedá veriť je byrokratický aparát, lebo v podmienkach konceptuálnej neurčitosti resp. v ne-
ľudských koncepciách sa často stane samo-účelným a slúžiacim vlastným záujmom t.j. namiesto
služby spoločnosti sa stane novou šľachtou, ktorá parazituje na spoločnosti.

Prečo to spomínam?

Nuž prípad kanadských vodičov kamiónov v plnej nahote ukázal, že človeku za nesprávny názor
môžu zablokovať účet, čo v prípade mešťana bez možnosti vypestovať si vlastné potraviny znamená
veľký problém, a preto mnohí prešli ku kryptomenám a drahým kovom, čo zas vystrašilo bankársku
mafiu a hoci odvolali tieto sankcie, ale súčasne svojim klientom aj znemožnili nakupovať kryptomeny
a možno aj drahé kovy. Trochu lepšou alternatívou k bankám sa stali sporiteľné a úverové družstvá, v
ktorých sa človek stáva spoluvlastníkom a tým pádom pre ne platia iné pravidlá. A dôvod prečo sem
ťahám aj byrokratický aparát je nielen to, že v súčasných podmienkach parazituje na spoločnosti a
úradník je mini-tyran, ale aj to, že nie raz bol spomenutý Wörglský Experiment v diskusii, a nechápte
ma zle, kazivé peniaze majú svoju logiku a oddeliť prostriedok výmeny a sporenia je pre spoločnosť
prospešné, ale dať kontrolu úradníkom a politikom nad peniazmi je v súčasnosti ekvivalentom
vymeniť jednu porobu za druhú.

 

 

Dôvod môjho tvrdenia je to, že úradníci nielen vymyslia ako nenápadným spôsobom cez rôzne
schémy obrať ľudí o energiu, ale nakoniec uzákonia aj taký systém, v ktorom oberanie ľudí o výsledky
ich práce je takým istým systematickým javom, ako je teraz.

Riešenie?

Jedným z nich sú kryptomeny a s nimi spojené technológie. Ide totiž o to, že riešia problémy spojené
s nespoľahlivými elementami vyjadrené v alegórii Problém Byzantinskych generálov cez dopredu
dohodnuté protokoly rozhodovania a riadenia. Tým pádom nielen podvody, triky a pád systému kvôli
nefunkčným jednotkám sú z praktického hľadiska eliminované, ale ani sa nemusia riešiť ostatné
problémy vznikajúce z konceptuálnej neurčitosti spoločnosti a z rozdielov medzi deklarovanou a
reálnou mravnosťou a morálkou všetkých zúčastnených.
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Ďalšia vec je, že kryptomeny sú nezávislé od mierky t.j. tak dobre fungujú na miestnej úrovni, ako aj
na globálnej úrovni s tým, že veľa vecí sa dá automatizovať.

Protistrana?

Tá sa snaží zaviesť starý systém v novom technologickom prevedení v podobe CBDC (digitálne meny
vydávané centrálnymi bankami), ktoré by namiesto legitímnych kryptomien umožnili nielen
pokračovanie v podvodoch (celý súčasný finančný systém je jeden veľký mnoho-úrovňový podvod),
ale aj totálnu kontrolu celej spoločnosti, lebo by to aj umožnilo odstrihnúť nepohodlných. Skrátka,
otvorený fašizmus tváriaci sa ako sloboda a vrchol spravodlivosti.

Prečo je to dôležité?

Vidím tu hlavne tri veci:

Ľudia budú nútení sa správať ako suveréni a niesť za svoje slová a činy zodpovednosť a tým
pádom sa potrebujú spoliehať na tretie strany.

Sociálny parazitizmus prestane byť systematickým a masovým javom s tým, že nikto nebude
môcť vytvárať resp. chovať chránené skupiny parazitov.

Doteraz sa spoločnosť riadila cez 4. prioritu riadenia t.j. tak ideály, chronológia a koncept, ako
aj vojny a prostriedky nepriamej genocídy boli presadzované a riadené cez financie a
manipuláciou s ekonomikou.

To posledné rozoberiem trochu viac. Ide totiž o to, že odkláňaním finančných tokov a podplácaním sa
okultno-mafiózne štruktúry vytvorené vedením globálneho zákulisia (GP) cítili byť všemocnými, ale
tým, že spoločnosť vidí alternatívu a dokáže sa tam presunúť v masovom merítku, tak zistili, že ich
nadvláda končí a teraz panikária a robia jednu chybu za druhým s tým, že starý systém sa rúca pod
vlastnou váhou a odhaľujú sa zločiny, ktoré boli v jeho základoch. Veľkou neznámou je vedenie GP, o
ktorého čistote zámerov pochybujem.

Čo to celé znamená?

Znamená to asi toľko, že doba, v ktorej sociálny parazitizmus bol systematickým javom práve končí a
je naozaj na nás, aká bude budúcnosť. Samozrejme parazitov, ktorí boli na vrchole sociálnej
pyramídy, táto vyhliadka neteší a bránia sa násilím aj propagandou, ale nie je im to nič platné.
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